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§ 7   

Planerad förskoleutbyggnad 2017-2021 

 

Stadsdelsnämndens beslut 
 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens lägesrapport för den 

planerade förskoleutbyggnaden under perioden 2017-2021. 

 

Ärendet 
Förvaltningen har arbetat fram en sammanställning av den planerade 

förskoleutbyggnaden inom stadsdelsområdet under perioden 2017- 

2021. Sammanställningen syftar till att åskådliggöra hur 

förvaltningens förskoleplanering beaktar kommande ökning av barn i 

förskoleålder, såväl som behov av upprustning av befintliga lokaler.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 3 oktober 2017. 

Dnr 2.6.-590/2017 

 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Vice ordförande Gustav Johansson m.fl. (M), tjänstgörande ersättarna 

Elisabet Abelson (L), Christina Peterson (C) 

”Allianspartierna förordar i första hand permanenta förskolor istället 

för paviljonger, men har förståelse för att paviljonger ibland behövs 

som tillfälliga lösningar. Paviljonger får dock aldrig ersätta 

skyldigheten att ha god framförhållning i fråga om etablering av nya 

förskolor. Paviljonger behöver vara av god kvalitet och ha bra 

möjligheter till utevistelse för barnen.  
Dokumentet om förskoleutbyggnad ger förutsättningar för en god 

planering för förskoleutbyggnader i vår stadsdel. Dock finns det 

många svårigheter i planeringen. En svårighet är att förutsätta vilka 

som flyttar in i vår kraftigt expanderande stadsdel. Därför behövs 

också en flexibilitet i planeringen. Viktigt i sammanhanget är 

barnomsorgsgarantin. Vi förordar hellre en överkapacitet i 

planeringen än att barnomsorgsgarantin inte klaras. ” 
 

 


